
輔導科 107年度 11月份教化藝文活動看板 

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in 

November, 2018 

1. 「縱橫職場-求職一把罩」系列活動 

The Activity for Being Proficient in Employment-Tips for 

Job-Hunting 

11 月 15日下午財團法人臺灣更生保護會新北分會於中正堂舉辦「縱橫職

場-求職一把罩」系列活動，由輔導科長主持，社一班共 45名收容人參加。 

In the afternoon of Nov. 15, Taiwan Aftercare Association held the 

activity for being proficient in employment-tips for job-hunting 

in the center. It was hosted by the Section Chief of Assistance and 

Guidance and there are 45 inmates in the class of social adjustment 

attending it.  
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2. 音樂佈道詩歌分享 

Hymnal Evangelical Service 

11 月 20日上午本所結合財團法人基督教更生團契、門諾會松江教會於中

正堂辦理「音樂佈道詩歌分享」，活動由所長、秘書主持，來賓共計 34

名，平一、平二班共 130名收容人參加。 

In the morning of Nov. 20, Prison Fellowship Taiwan and Sung-Chiang 

Church of the Mennnonite Church held the hymnal evangelical service 

in the center. The activity is hosted by the superintendent and the 

secretary. There are 34 guests and 130 inmates from classes of ping 

1 and 2.  
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3. 十一月份文康競賽~「立體捲紙化-愛」 

Art and Cultural Competition in November: Paper Quilling for Love 

11 月 27日舉辦十一月份文康競賽~「立體捲紙化-愛」，共計有 24名收容

人報名參加，第一名為平一班 0181楊 OO，第二名為平三班 1558葉 OO，

第三名為社一班 4578黃 OO。 

On November 27, we held the art and cultural competition: paper 

quilling for love. There are 24 inmates joining the contest. The 

result of this competition is the following: the first place is OO 

Yang numbering 0181 from Class Ping 1. The second place is OO Ye 

numbering 1558 from Class Ping 3. The third place is OO Huang 



numbering 4578 from the Social Adjustment Class. 
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